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Abstract (en)
The device has a connecting piece (10) for connecting a sound outlet of a receiver to a sound channel of a wearing hook. The connecting piece
directly fastens to a housing frame. The housing frame in which the receiver and the wearing hook are fastened. The connecting piece is made of
metal or ceramic. The housing frame includes two housing halves (30, 31) held together by the connecting piece. A recess (32) is formed within the
two halves in order to fit the connecting piece in a form-fit fashion into the recess.

Abstract (de)
Es soll ein Hörgerät bereitgestellt werden, das einfach zu montieren und an dem ein Tragehaken stabil befestigbar ist. Es wird daher ein Hörgerät
zum Tragen hinter dem Ohr vorgeschlagen mit einem Hörer, der einen Schallauslass aufweist, einem Tragehaken, der einen Schallkanal aufweist,
einem Anschlussstück (10) zum Verbinden des Schallauslasses des Hörers mit dem Schallkanal des Tragehakens und einem Gehäuserahmen (30,
31), in dem der Hörer und an dem der Tragehaken befestigt ist. Das Anschlussstück (10) besteht größtenteils aus Metall oder Keramik und ist direkt
an dem Gehäuserahmen (30, 31) befestigt.
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